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Sto rokov elektriny zmenilo životy ľudí na nepoznanie. A menili sa aj ľudia v 
ZSE, no všetkých ich spája spoločná misia - prinášať do životov ľudí svetlo. 

Akí tí ľudia boli a akí sme dnes? Vďaka príbehom konkrétnych zamestnancov 
a ich rôznorodosti sme sa mohli vrátiť späť v čase a zaspomínať si, ako 
vyzerala energetika a práca v ZSE kedysi. 

Výsledkom 12-mesačného projektu bolo 9 videí - osobných príbehov o živote 
vo firme a ľuďoch, ktorí v nej pracovali alebo stále pracujú. 

Videorozhovory sme doplnili fotografiami z ich súkromných archívov a retro 
zábermi z archívov RTVS a SFÚ.
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Zadanie: Odkomunikovať 100. výročie založenia spoločnosti prostredníctvom 
videoseriálu na intranete. 

Cieľ: Nájsť vhodný formát a prepojiť tradíciu s modernými 
a aktuálnymi trendami v komunikácii. Dôležité bolo ukázať charakter 
spoločnosti, jej zamestnancov, ktorí sú súčasťou histórie energetiky regiónu 
západného Slovenska a výrazne sa podpísali pod jeho rozvoj v každom 
období. 

Výzva: Pre všetkých bolo vybrať vhodných kandidátov na rozhovory, zachovať 
autenticitu ľudí a ich príbehov, odbúrať stres pred kamerami v green screen
štúdiu a priniesť divákom emóciu, ktorú si takéto významné výročie zaslúži.

Výzva a cieľ



Dlho sme hľadali vhodný formát ako rozhovory uchopiť, 
spracovať a priniesť súčasným zamestnancom skutočné 
príbehy ich bývalých či súčasných kolegov v prepojení na 
významnú energetickú firmu, ktorá oslovuje 100. výročie 
svojho vzniku.

Vo finále sme sa inšpirovali formátom Chart Show, 
a prispôsobili ho našim potrebám. Publikum reagovalo veľmi 
pozitívne - s osobnými príbehmi sa dokázalo rýchlo 
stotožniť, pretože viacerí sa v nich našli. Výsledok umocnili 
historické zábery zo súkromných archívov ľudí pracujúcich v 
ZSE, a tiež niektoré vtipné okamihy doteraz nepublikované a 
ukryté len v ich spomienkach.

Stratégia 
a plán



Projekt sa realizoval 12 mesiacov počas roka 2022. 

V časoch doznievajúcej COVID pandémie, vojny na Ukrajine 
a prehlbujúcej sa energetickej krízy sme sa museli 
vysporiadať s otázkou: Ako zamestnanci prijmú fakt, že 
firma oslavuje významné jubileum práve za takýchto 
okolností? Budú v dobe home office ochotní stretávať sa, 
presúvať sa do štúdia, príp. nás prijať vo svojich domovoch?

Realizácia

V úvodnej fáze (Q1-2022) sme sa venovali plánovaniu a prípravám konceptu. Realizácia jednotlivých rozhovorov 
prebiehala na mesačnej báze, jednotlivé diely videoseriálu boli na Intranete spoločnosti publikované od apríla. Hneď 
po publikovaní prvého dielu sme dostali veľmi pozitívnu spätnú väzbu, ktorá nás motivovala a poháňala v práci celý 
rok. Výsledkom je viac ako 6 800 unikátnych vzhliadnutí videí, čo v spoločnosti, ktorá má 1900 zamestnancov, 
považujeme za veľmi pekný výsledok.



Táni, jednotka s dvadsiatimi 
hviezdičkami za to posledné videjko –

starý pán Bortlík. Aj slzička mi vybehla, 
čo to bolo také pekné, aj som sa išla 

popukať od smiechu - lebo to bolo fakt 
dobré, nefalšované a autentické :) 

(a ešte s tým jedným zubom)

O výsledkoch projektu hovorí samotná spätná 
väzba zamestnancov, ktorá bola len pozitívna. 

Výsledky Najväčšou odmenou pre tvorcov a celý 
realizačný tím boli napríklad aj takéto reakcie:

§ Viac ako 6 800 unikátnych 
vzhliadnutí videí

§ 87-percentný zásah 
najsledovanejšieho videa

§ 50-percentná priemerná 
sledovanosť všetkých 9 videoseriálov





Súčasťou internej kampane k 100. jubileu 
firmy boli okrem videorozhovorov so 
zamestnancami:

Kampaň

Výročné noviny

Videoseriál na Intranete: 
Histrória elektriny v obrazoch

Výročná webstránka
www.skupinazse.sk/100rokov

Rozšírenie loga ZSE 
o výročnicový grafický prvok

Komunikácia výročia
na sociálnych sieťach

Výročná 
Megawatt Party



Ďakujeme za pozornosť


